
 

Den Afriky – a co dál… 
        

    
       Tak se nám pomalu uzavírá první kapitola příběhu 
„Adopce na dálku“. Tou pomyslnou tečkou se stal Den 
Afriky, který proběhl za velké odezvy studentů, kterým byl 
určen, ale i příchozích, kteří se zapojili do tanečně-
bubenického workshopu. Pomalu tedy nastává část otevřít 
kapitolu druhou. 
       Závazek, který na sebe berete rozhodnutím adoptovat 
některé z afrických dětí je totiž dlouhodobý a ponechání dítěte, 
které začalo chodit do školy na pospas, by bylo určitě i naší 
osobní prohrou. 
       Rád bych se ještě vrátil k dotazu, ohledně účasti dalších 
zájemců na podobné akci, který zazněl v diskusi k článku 
uvádějícímu „Den Afriky na GVP“. Tato akce byla odměnou 
třídám, které se tu ve větší ( 3.A ), tu v menší ( 2.F ) míře do 
projektu „Adopce na dálku“ již zapojili. Cesta k účasti v dalším 
ročníku Dne Ariky, který se pro jednoznačný úspěch určitě 
bude opakovat, vede přes aktivní zapojení do tohoto 
charitativního projektu. V současné době se do projektu 
zapojila další třída ( 2.C  ), ale cesta je otevřená i pro 
jednotlivce, kteří v rámci  třídy nenaleznou potřebnou podporu.  
        
      Proto si dovoluji pozvat všechny zájemce o další spolupráci 
na informačně-organizační schůzku ( informace o adopci na 
dálku zde rád poskytnu každému, kdo cítí informační deficit a 
protože způsobů, jak se dopracovat k penězům je mnoho, je 
třeba se domluvit na dalším směřování ), která proběhne v 

úterý 6.listopadu v 9.40  
v učebně HV - č.111 v I.patře. 

Zde bychom se měli domluvit na dalším postupu. 
 
 
                   Na  další spolupráci se těší Aleš Imramovský 

Veškeré další dotazy rád zodpovím osobně nebo  
prostřednictvím příslušného e-mailu. 

 
 

       
  


